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Адрес Fuyao Group Tongliao Co.,Ltd. 
Fuyao Glass Industry Group Co., Ltd. 
Akihito Street, No. 160  
Fuantun，Liaohe Town， 
Tongliao，028036，Inner Mongolia

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
High quality automotive glass spoke Vanguard, high-quality float glass to provide a stable supply of raw materials, leading R & D institutions and
mechanical mold support, coupled with improved product lines and huge production capacity, constitute Fuyao industrial matrix and core
competitiveness.

Automotive glass manufacture 
As Fuyao Group's main business, modern automotive glass production base located in Fujian, Shanghai, Jilin, Beijing, Guangdong, Chongqing, Hubei,
Henan and other provinces, through things, linking the north and south vertical; the company is also Russia, Germany, the United States established
automotive glass production line and edging, accessory installation process, providing accurate for the world's major automobile manufacturers,
efficient and comprehensive services.

Float glass production 
As a raw material for automotive glass, float glass Fuyao occupy an important position in the production chain, located in Fujian, Chongqing, Inner
Mongolia, Jilin, north, central and southern four float glass manufacturing company, providing stability to fully meet the automotive glass glass
business protection.

Company Profile of Fuyao Group Tongliao Co.,Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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